

Title (en)

Device for fixing a bedding without folds.

Title (de)

Einrichtung zum faltenfreien Befestigen von Bettwäsche.

Title (fr)

Dispositif pour fixer de la literie sans plis.

Publication

**EP 0158132 A1 19851016 (DE)**

Application

**EP 85102730 A 19850310**

Priority

DE 3408801 A 19840310

Abstract (en)

The sheets (20) free of elastic elements are fixed either to a mattress (10) or to a bedstead (40) by means of an attachment combination (30) which is generally comprised of the complementary parts of an attachment band (24, 31, 32). It is also possible to obtain such a combination from long hair cloth (21) and a complementary attachment band part (32). A complementary attachment band (24) may be stretched as a band about a mattress (10) or parts of a mattress if the latter is a multipart mattress.

Abstract (de)

Entweder an einer Matratze (10) oder an einem Bettgestell (40) werden die von elastischen Einlagen freien Tücher (20) mittels einer Haftkombination (30) befestigt, die im Regelfall aus den Komplementärteilen eines Haftbandes (24, 31, 32) besteht. Es ist auch möglich, eine solche Kombination aus einem sogenannten Flauschstoff (21) und einem Komplementär-Haftbandteil (32) zusammenzustellen. Ein Komplementär-Haftband (24) kann in Bandform um eine Matratze (10) oder bei einer mehrteiligen Matratze um die Matratzenteile gespannt werden.

IPC 1-7

**A47C 21/02**

IPC 8 full level

**A47C 21/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47C 21/022** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3066321 A 19621204 - KINTNER MILDRED M
- [X] CH 612338 A5 19790731 - WIESER FLUECKIGER DORA [CH]
- [A] US 2024050 A 19351210 - MAY WALTER H

Cited by

US11064811B2

Designated contracting state (EPC)

IT

DOCDB simple family (publication)

**WO 8504085 A1 19850926; AU 4157785 A 19851011; DE 3408801 A1 19850926; EP 0158132 A1 19851016; EP 0172902 A1 19860305**

DOCDB simple family (application)

**EP 8500093 W 19850310; AU 4157785 A 19850310; DE 3408801 A 19840310; EP 85102730 A 19850310; EP 85901421 A 19850310**